
    

Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 1/2022 

Datum konání:   25. 1. 2022    Kladno 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda 

 Ing. Pavlína Bůžková, člen OV 

 Michael Moudrý, člen OV 

 Ing. Michael Veselý, člen OV 

 Ing. Antonín Klauz, člen OV 

 Jana Nosková, sekretář 

 Mgr. Kateřina Vašáková, MBA, host 

 Jana Holíková, host 
 

Program:  

1. Schváleno per rollam 

2. Vzdělávání v oblasti 

3. ZZVJ a systém vzdělávání 

4. Ekonomika oblasti 

5. OCM 

6. SJL 

7. MČR 

8. OM 

9. Nové subjekty 

10.  Kalendář závodů 2022 

11.  Schválení výkonnostních odznaků  

12.  Galavečer oblasti 2022, vyhodnocení sezony 2021 

13.  Různé 

14.  Zpráva předsedy oblasti – jednání Rady ČJF 

15.  Další jednání OV 

 

 

 

 

1. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti bylo per rollam schváleno: 

Podněty k jednání VV ČJF, zaslané na centrálu ČJF sekretářkou oblasti 21. a 22. 1. 2022 

Téma:  Aktualizace metodiky pro organizaci a administraci závodů 

 



Zdůvodnění:  Je nutné, aby pro všechny závody i pořadatele byly podmínky jednotné i napříč 

oblastmi ČJF a byly dodržovány, ať z důvodu zajistit stejné spravedlivé podmínky všem včetně 

soutěžících, tak i z důvodu lepšího zajištění dodržování pravidel PJS a dalšího navazujícího. 

 

Nejčastěji řešené problémy: 

1. Rozpisy závodů 

- Obsahově – důsledně a jednotně pohlížet na všechny a to ve všech bodech obsahu – tedy 

prověřit PJS ve všech bodech na to navazujících – články soutěží, funkcionáři a jejich 

delegace …. Do budoucna hodně z toho vyřeší jejich tvorba v JISu 

- Termíny – pro předání ke schválení, uveřejnění, změny … nejpozději 4 týdny před prvním 

dnem závodů ke schválení, a toto je nutné důsledně dodržovat, ev. lze po termínu 

zpoplatnit 

2. Změny termínů závodů po uzávěrce kalendáře 

- Zrušení závodu – jasné podmínky – termín, zpoplatnění (kdy lze a kým prominout), ujasnit 

celý proces 

- Nový závod – vždy zpoplatnit, dát jasný termín kdy nejpozději lze před termínem konání 

– návrh max. 8 týdnů před, jasně specifikovat komu podléhá ke schválení 

- Změna – jasně specifikovat jaká změna bude probíhat schválení a zpoplatnění  

3. Změny ostatní 

- Funkcionáři, kategorie závodu, disciplíny a soutěže – určit celý proces schválení a případně 

zpoplatnění, termíny 

- Kategorie závodů a hobby – zaktualizovat a doplnit podmínky 

 

Řešení: 

- Co nejvíce termínově vázaných úkonů zajistit přes JIS, tím omezit vliv lidského faktoru 

- Dát povinnost oznámit a uveřejnit zásadní změny, které se závodů týkají a byly realizovány 

– možnost vyřešit přes JIS, tím by byl vyřešen i termín pro oznámení 

- Jasně specifikovat výše uvedené ve vazbě na kategorie závodů (speciální pozici mají 

závody republikové důležitosti schvalované vyššími orgány, jako jsou komise a VV – zde 

je třeba také specifikovat a dodržovat). Upřesnit roli a pravomoce konkrétních nadřízených 

orgánů 

- Již existující metodiku je třeba zaktualizovat a je třeba oficiálně zrušit mimořádná opatření 

ve vazbě na situaci s Covidem 

- V PJS zaktualizovat příslušné body, které dosud neodpovídaly procesům v JISu (např. 

přihlašování na závody, delegace funkcionářů, zodpovědnost v rámci závodu) 

 

Návrh usnesení: 

VV ruší všechna mimořádná opatření vedoucí k výjimkám při organizaci závodů a úkonům 

navazujících na kalendář závodů. 

VV připraví a po konzultaci napříč oblastmi schválí aktualizovaný dokument Sazebník 

poplatků, schvaluje aktualizované body, které se týkají závodů v příslušných odstavcích PJS.  

Veškerá legislativa a případné úpravy bude platit v rámci ČJF, a tedy i ve všech oblastech ČJF 

jednotně. 

VV schvaluje příslušné úpravy v JISu. 

 

 



2. Refreshingy ve všech disciplínách a typech vzdělávání OV plánuje na jaře roku 2022, zcela 

určitě však po vydání nového dokumentu vzdělávání. V současné chvíli jsou zapotřebí 

refreshingy pro všechny typy disciplín a vzdělávání. 

OV očekává informaci, zda budou i nadále vzdělávací akce tohoto charakteru zajišťovány 

oblastmi. Současně konstatuje, že při počtech licentovaných funkcionářů bude potřeba více 

termínů, a na to navazuje skutečnost, že nová pravidla musí být do konce února, a návazně 

refreshingy do konce března.  

 

Ing. M. Veselý přednesl přehled rozhodčích - v současné chvíli naše oblast eviduje 140 

rozhodčích (20 drezura, 75 skoky, 8 spřežení, 33 všestrannost, 2 vytrvalost, 2 KMK), 20 

stewardů (3 drezura, 12 skoky, 3 spřežení, 2 všestrannost) a 30 stavitelů (20 skoky, 4 

spřežení, 6 všestrannost) a refreshing v letošním roce potřebuje k vykonávání činnosti na 

závodech převážná většina z nich. 

Sekretářka oblasti přednesla zprávu o počtech členů k 24. 1. 2022:  

 301 subjektů 

 3448 osob, z toho 1548 s licencí 

 1663 koní s licencí 

 plánovány 15 x ZZVJ 

 

 

 

3. ZZVJ: 

o Termíny pořadatelů ZZVJ 2022: 

Ptýrov – 20. 5. 

Heroutice – 24. 2., 20. 4., 11. 5., 15. 6. 

Hořovice – 12. 2. 

 

Složení komisí: 

- ZZVJ Hořovice 12. 2. – hl. komisař V. Drbal, komisaři MVDr. M. Drbal Burešová, J. 

Chvapil 

- ZZVJ Heroutice 24. 2. – hl. komisař Ing. A. Klauz, komisaři Ing. M. Veselý, J. Šteker, 

náhr. M. Volšická 

OV jednal o výši poplatků za účast na ZZVJ a došel k rozhodnutí, že v současné chvíli již 

budou ponechány stávající, neboť část termínů je už zadána v JISu a podmínky nelze měnit 

dodatečně. Současně bylo odsouhlaseno, že na ZZVJ konaných ve středočeské oblasti bude 

povolen maximální počet účastníků 20. 

Co se týká námětů na změny a nové otázky do testů, OV dosud neobdržel informaci, kam 

je případně zasílat. Současně bylo dohodnuto, že každý z členů OV do příštího jednání 

navrhne dvě nové otázky do testů. 

 



4. Ekonomika  

V roce 2021 oblast měla k dispozici prostředky ve výši 1.648 tis. na provoz (1.130 pro rok 

2021, rezerva 586 tis., a bylo pokráceno o 68 tis. na pořízení investic – podíl ČJF na dotaci), 

pro mládež (OCM) 277 tis. Dále bylo získáno 186 tis. na poplatcích.  

Čerpáno bylo provoz 1.480 tis. a mládež 274 tis., předpokládaná rezerva po dodatečných 

aktualizacích cca 350 tis. 

Na základě jednání Rady byl předložen a provizorně schválen rozpočet pro rok 2022, kde 

na návrh pana Holuba došlo ke krácení prostředků pro oblasti. 

V roce 2022 by měla činit částka pro provoz středočeské oblasti 1.110 tis., po krácení pak 

879 tis., pro mládež je pak určena částka 188 tis. 

Ve výsledku to znamená, že v roce 2022 by měla mít oblast oproti roku 2021 o cca 500 tis, 

méně, a pokud by bylo definitivně odsouhlaseno ponížení částky, na kterou mají oblasti 

nárok dle schválené metodiky (podíl z licencí), tak oblast obdrží celkem o 318 tis. méně 

oproti nároku. 

Co se týká příjmů pro ČJF za Středočeskou oblast, tak částky inkasované přes JIS (licence a 

poplatky) činily v roce 2021 2.942 tis. – ty byly přímo inkasovány ČJF. 

 

OV následně schválil následující usnesení a podněty pro VV a Radu ČJF: 

- Na základě rozdělení pořízeného majetku z investiční dotace 2020 a vazbě na výši 

příspěvku z oblastí na investiční majetek, OV rozhodl, že v rámci dalších obdobných 

aktivit trvá na tom, že výše příspěvku bude v rámci oblastí stejná, neboť jednotný 

je i objem a přínos přiděleného majetku na jednotlivé oblasti nezávisle na jejich 

velikosti a aktivitách 

- VV Středočeské oblasti trvá na tom, aby provozní prostředky pro oblasti nebyly 

v rámci rozpočtu 2022 ponižovány oproti nároku. Jedná se o jediné finance, které 

lez využít ve prospěch širší členské základny a ne pouze pro výkonnostní sport 

 

5. OCM - OV přivítal na svém jednání Mgr. Kateřinu Vašákovou, MBA, se kterou jednal o 

podrobnostech průběhu Oblastního SCM – skoky. 

Ta předložila návrh obecné struktury pro podporu rozvoje sportující mládeže, dále bylo o 

všem diskutováno v provázanosti na další aktivity. 

V letošním roce bude tak jako od počátku hlavním garantem Mgr. Vašáková, a z důvodu 

rozšíření počtu možných trenérů budou v rámci provozu tří oblastních tréninkových 

středisek nově působit i trenéři další, a to – JC Zduchovice, trenér Iva Holíková, JK Heroutice, 

trenér Jana Ferenc Perníčková, JK Ptýrov, trenér Petr Švec. 

Kateřina Vašáková informovala o počtu účastníků (40 jezdců), informovala o kvalifikacích 

do Finále NP. Bylo projednána provázanost s OCM a NP, dále pak se SJL. 

OV se shodl na důležitosti prezence OCM na oblastním webu, FB a IG s prolinkem na 

stránkách SJL. Plánovaný nový web NP bude provázán s ostatními navazujícími aktivitami. 

Byla komunikována finanční stránka OCM, výběr frekventantů, jejich výkonnost, kontrolní 

závody a zároveň kontrola výkonnosti, doporučené a kontrolní závody.  

Usnesení: OV schválil třístupňový systém podpory mládeže, po úpravě bude zkrácená 

stručná prezentace umístěna na webu oblasti, kde bude vytvořen nový samostatný odkaz 



podpora mládeže. Zde pak budou následně pak doplňovány informace ke konkrétním 

aktivitám. 

 

6. SJL – projednání plánů na sezonu 2022 za přítomnosti administrátorky J. Holíkové: 

byly projednány drobné změny v pravidlech SJL - skoky, předběžně pak byly schváleny 

termíny a pořadatelé jednotlivých kol. Dále byly projednány odměny umístěným 

v jednotlivých kolech SJL a STP pro sezonu 2022 – bude dopracováno a zveřejněno na webu 

oblasti a SJL po potvrzení všemi pořadateli. Ostatní disciplíny budou řešeny dle žebříčků 

v JISu. 

OV dále jednal o propagaci a možnosti mluvené upoutávky na SJL, která by měla být 

možností prezentace na jednotlivých závodech, kde se bude konat SJL, dále pak možnost 

banneru SJL – podmínky pro jejich získání prověří J. Holíková.  

Usnesení: OV schválil pravidla pro SJL 2022 

 

7. MČR  

OV jednal o vedoucích ekip na MČR a předběžně nominuje: 

- MČR skoky senioři a U25 – A. Halíková 

- MČR děti a junioři – Mgr. K. Vašáková, MBA 

- MČR drezura – H. Vášáryová 

- MČR pony skoky a drezura – Mgr. K. Vašáková, MBA 

- MČR všestrannost – Ing. A. Klauz 

- MČR spřežení – I. Matoušková 

 

8. OM 2022 – OV jednal o termínech a místech pořádání OM v roce 2022: 

o pony – drezura Královice 27. 8. 2022 

o pony – skoky Zduchovice, termín bude upřesněn 

STP pro OM bude připraveno na základě definitivního schválení STP pro MČR a nastavení 

dalších podmínek pro navazující aktivity. Dále bude dodržován minimálně základní počet 

rozhodčích naší oblasti při OM. 

OV jednal o STP OM pro pony, které s novými úpravami předložila Mgr. Vašáková, tyto 

byly s úpravami schváleny a budou zapracovány do STP OM a zveřejněny na webu, FB a 

IG oblasti, dále pak budou rozeslány emailem všem subjektům v oblasti. 

OM pony drezura proběhne společně s OM drezura velcí koně v Kralovicích, OM pony 

skoky ve Zduchovicích v termínu, který je v současné chvíli v jednání. 

 

9. OV schvaluje vznik a přestup nových subjektů: 

- JS Pohoří Růžičková 

- JS Meron – Stradonice 

- Equiteam Farma Tehov 

- JS Soni Beldové 

- Lenka Bejrová 

- Pastevko dětem 

- přestup subjektu z oblasti A – Zámecký hřebčín Lojovice 

- přestup subjektu z oblasti A – JK T. G. Masaryka - Hektor 



 

10.  M. Moudrý přednesl OV zprávu o závodech, plánovaných na sezonu 2022, zároveň 

zdůraznil nutnost zasílání rozpisů v termínu 6 týdnů před závody. 

OV jednal o nutnosti sdělení ze strany VV, zda budou v letošní sezoně vybírány poplatky za 

pozdní vložení závodů do kalendáře, aby se podle toho mohl rozhodovat. 

OV do vyjasnění situace schválil vložení závodů do kalendáře – JK Bártův dvůr Přeštěnice 

v termínu   15. – 17. 4. 2021. 

 

11.  OV schvaluje udělení výkonnostních odznaků:  

–  stříbrný skoky – Jan Bardon, č. lic. B2022 

- stříbrný všestrannost – Eliška Ciarkowska, č. lic. A2234 

- bronzový skoky – Markéta Štechová, č. lic. B3832  

Podmínky udělení odznaků byly doloženy.  

 

12.  OV se, v ohledu na aktuální situaci rozhodl zrušit termín Galavečera oblasti, který se měl 

konat dne 19. 2. 2022 v Kolíně.  

Vyhodnocení úspěšných jezdců sezony 2021 je plánováno v závislosti na aktuální situaci a 

opatření Vlády ČR a je plánováno v průběhu sezony 2022 

 

13.  Různé – náměty pro VV: 

- bylo konstatováno, že výzva pro zájemce o účast v republikových SCM byla 

formulována velice nekonkrétně a byla pro nové zájemce matoucí 

- návrhy na úpravy JISu byly odeslány, aktuálně většina témat k tematice IT bez 

odezvy, OV se dotazuje na další vývoj s IT komisí.  

- stále trvá požadavek na aktualizaci parametrů žebříčků v JISu, OV se dotazuje, kdo 

je oprávněn v tomto rozhodnout  

- na základě informace o zakoupení nového SW na zpracování výsledků Hubertus, 

jehož zastoupení zastřešuje p. Bendák,  OV očekává doplnění informace o tom, jak 

bude probíhat a za jakých finančních podmínek jeho užívání pořadateli, a současně 

i zaškolení uživatelů. 

- OV se dotazuje, kam zasílat náměty na úpravu Stanov ČJF 

 

14.  Předseda oblasti informoval OV o průběhu jednání Rady ČJF, kdy za zásadní považuje 

informaci o nejmenování Ing. Olgy Plaché jako člena VV ČJF. Nový kandidát na tuto pozici 

by měl být oznámen do příštího jednání Rady ČJF. 

  

15.  Další jednání OV se bude konat na Kladně, termín bude upřesněn v návaznosti na ostatní  

plánovaná jednání. 

 

 

 

 



Zapsala: Jana Nosková 


